
 

Protokoll fört vid sammanträde med Björkö-Nävelsjös kommundelsråd 

Plats och �d: måndagen den 17 juni i kommunalhuset Björköby.  

Närvarande: Tommy Glans, Sören Eriksson, Arne Larsson och Gunnar Holm.  

1. Ordf. Tommy förklarade mötet för öppnat. 

2: Till justerare valdes Sören Eriksson.  

3: Den föreskrivna dagordningen godkändes.  

4: Förgående protokoll gicks genom och lades �ll handlingarna.  

5: Rapport om ak�vitetsparken: Den är på gång.  

6: De dåligt sköta tomterna får vi avvaktar för at de åtgärdas inom rimlig �d.  

7: Sören Eriksson har pratat med tekniska om anslagstavlan som kanske är på gång.  

8: Vatnet på nedre delen av Björkbacksvägen gör inte Njudungs energi något åt om det inte är akut.  

9: Arne Larsson har pratat med vård- och omsorg om at hemtjänsten inte håller 
has�ghetsbegränsningen i samhället. Det är �llrätat.  

10: Avlopploppet på Kris�nelundsbadet är på utredning.  

11: Rapporten om säker skolväg har inga besked givits.  

12: När det gäller seniorbostäder i Björköby, så ska Tommy �llsammans med kommunen göra en 
intresselapp at lägga i postlådorna. 

13: Ordf. förklarade mötet för avslutad.  

14: Nästa sammanträde den 9 september kl. 18 i kommunalhuset, dag som ovan, sekreterare Gunnar 
Holm. 
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